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To: EE ED @minvws.ni];NEESIEXETI @ minvws.ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Tue 4/27/2021 5:44:37 AM

Subject: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

Received: Tue 4/27/2021 5:44.37 AM

i
Prima! Maar

jo
het in het geval van de grenswerkers ook niet om een mail

varfERER
ls het goed 1s 1sBE ok al via

op de hoogte gebracht hierover. Kortom, een nota voegt naar mijn gevoel weig toe.

Prima om die afspraak met BZK te maken. Maar over dit soort praktische zaken, 1s er iemand waar zij bij het LCH contact

mee op kunnen nemen? Bijv. Over die temperatuur. Moeten die testen ook op een bepaalde temperatuur vervoerd worden?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EEE @minvws o>
Datum: maandag 26 apr. 2021 11:26 PM

Aan:I EEE6 minvws ob,IINIEES) BESET ives o>

Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

i
Ja, ik zal het organiseren. Hoeven we dan de nota niet mee te sturen naffRPRals achtergrondinfo bij de mail?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEE) SCEETI ios >

Datum: maandag 26 apr. 2021 10:54 PM

Aan: IREEENN) BREN vs...IETS) -ERETR vs 11>
Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerci€le testaanbieders voor de grenswerkers

De vraag is in hoeverre er uberhaupt nog tijd is voor een nota. De tijd begint op de verschillende sporen te dringen.

Ten aanzien van spoor 2a wil ik echt uiterlijk woensdag een mail doorfREM kunnen versturen. @ERFINkun jij dit organiseren?

Wat betreft de grenswerkers
Het is begrijpelijk dat testen niet geretourneerd kunnen worden, aangezien LCH niet kan garanderen dat er goed met de testen

is omgegaan (bijv. continue temperatuur).
Belangrijk dus dat er terughoudend wordt uitgeleverd, denk dat het goed is om bzk toch om periode te vragen waarover dit gaat
en dan behoefte per 2 wken bijv. te laten benoemen

Sn
Var: INKED)EEE© irs.

Verzonden: maandag 26 april 2021 21:00

Aan: @minvws.nl>

CCCs @minvws.nl>

Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers
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is nieuw voor mij. In mijn vorige mail had ik over de pdgV.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXFTN)EEEERN© minvws nl
Datum: maandag 26 apr. 2021 8:30 PM

Aan: ) <BEAF)minvws.nl>

Kopie: )SEEESI@ minvws nl>
Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

Dank! Ik kijk even wanmeer 1k hem de lijn door doe. Moet dan eigenlijk deze week door de lyn zijn.

Ik bedoel meer, waarom is een akkoord van df uodie als 1k 11g van de akkoord heb. Waarom zou is 1.2 |er
niet mee akkoord gaan, en doet Dienst Testen alleen dingen als akkoord 1s?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEJE @minvws nl>

Datum: maandag 26 apr. 2021 8:21 PM

Aan:

Kopie: (

Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

Ik vond het ook heel apart. Volgens DT schijnt LCH hier heel terughoudend in te zijn. Onbegrijpelijk!

Het memo hoeft mi ook niet naar MVWS. Hooguit naar pdgV. Misschien kan je een nieuwe nota maken met je eigen
punten. Hiervoor kan je de nota over spoor 2a als voorbeeld gebruiken. Ik kan meekijjken. Oke?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INSEE) ERE vis i>
Datum: maandag 26 apr. 2021 7:55 PM

Aan: ) <BERP-CE @minvws.nl>
I

EEEED0 viovws ol
Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

IE

Bijzonder! En waarom is dat zo? (Over dat terugbrengen van de testen..).

Oké. En wat voor een aparte nota moet dat dan zijn, aan wie en met welk beslut? We hoeven dit namelyjk niet nog voor

te leggen aan de Minister.
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEJERE @minvws.nl>
Datum: maandag 26 apr. 2021 7:08 PM

Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

Hal 5.1.2e

Vandaag gesproken met DT. DT geeft aan, dat dit onderwerp in een aparte nota kan mn vanwege andere condities. In de

nota over spoor 2a zou het moeilijk uit de verf kunnen komen. Noemenswaardig 1s bijv.. dat het retourneren van

ongebruikte testen niet worden geaccepteerd door LCH, tenzij sprake is van schade/defect.

We moeten even kijken wat praktisch is.

a

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:IEEE)-BEXEDN0 ios o>Datum: vrijdag 23 apr. 2021 7:32 PM

Aan: ) @minvws.nl>

Kopie: ) IEEE @winvws nl
Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

Dit is het totaal voor 8 weken! En het is voor grenspendelaars. Dus onduidelijk voor welke frequentie. Zij moeten een testbewijs
hebben van max 72 uur oud.

an:IEEE)EER0 minvws.nl>-— i“ vrijdag 23 april 2021 19:01

Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

Trouwens, voor welke periode is dit aantal testen bedoeld? En wat 1s de frequentie?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEJE @minvws.n>
Datum: vrijdag 23 apr. 2021 4:39 PM

Aan:

Kopie: ik A. @minvwsnl>

Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

iIk zal er naar kiyjken.

GrERED

van:IEEE)EERE@ inv n>Datum: vrijdag 23 apr. 2021 4:38 PM

Aan: i ) <BERE-CW minvws.nl>

Kopie: ) <EEEXEDIl @minvws nl>
Onderwerp: RE: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers
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.:x
Aanvullen in de nota vind ik lastig. Omdat het echt gaat om declaratie routes. Dus hieronder een stukje tekst.

Naast testen die nodig zijn voor toegangstesten, willen we dat er 400.000 testen ter beschikking worden gesteld aan een door

BZK gecontracteerde partij die testen gaat afnemen voor grenswerkers en scholieren. Dit zijn mensen die anders via een

commerciéle partij voor een hoog bedrag een test moeten afnemen omdat Duitsland Nederland heeft aangesteld als hoog-risico
gebied. VWS heeft daarom besloten om 400.000 testen aan deze partij om-niet beschikbaar te stellen.

Er is afgesproken dat deze partij de testen zelf ophaalt en dat wanneer er testen overblijven deze testen weer terug worden

gebracht voor de centrale voorraad. Daarnaast worden er niet meer dan 400.000 testen aan deze partij aangeboden. Deze

testen moeten per direct beschikbaar zijn. Er is een voorkeur voor de Abbott test, maar mocht dat een probleem vormen dan

kan het ook een andere antigeen test zijn.

Denk je dat zoiets erin opgenomen kan/ moet worden? En als die partij die testen toch zelf ophaalt, dan heeft

Mediq er toch niks mee te maken?

Vriendelijke groet,

Verzonden: vrijdag 23 april 2021 16:07

Onderwerp: 400.000 antigeentesten aan de commerciéle testaanbieders voor de grenswerkers

«TEBij dezen! Deze nota is nog in bewerking...


